
                    Overzicht met toezeggingen met voorstel tot afdoening 
 

Pagina 1 van 12 
 

ID Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehouder Inhoudelijke beantwoording 
528 Huisartsen locatie 

huisvesting 
Raadsvergadering 27-02-
2024 1. Opening en 
mededelingen 

wethouder zegt toe voor de 
zomer een raadsinformatiebrief 
aan de raad toe te zenden over 
laatste stand van zaken 
huisvesting locatie huisartsen 

Mark Wit Deze toezegging is gelijk 
aan 523. Voorstel om deze 
toezegging te laten 
vervallen (niet dubbel 
opnemen in de lijst) 

527 Toezending 
Onderzoeksrapport 
jeugdzorg 
(kostenstijging) 

Raadsvergadering 27-02-
2024 1. Opening en 
mededelingen 

wethouder zegt toe 
onderzoeksrapport over de 
kostenstijging in de jeugdzorg na 
5 maart 2024 na vaststelling aan 
de raad toe te zenden. 

Larissa Bentvelzen Rapport is 5 maart 
verzonden en wordt in het 
forum van 12 maart 
besproken. 

526 Vragen schriftelijk 
beantwoorden over 
woonzorgambities, 
WOZO targets, actuele 
doelstellingen voor 
verschillende soorten 
nieuwbouw voor 
senioren en de subsidie 
stimuleringsregeling. 

Forum Samenleving 13-
02-2024 1. Opening 

Wethouder zegt toe 
onderstaande vragen schriftelijk 
te beantwoorden aan de raad:  1. 
Bij de eerdere vaststelling in 
2022 hebben wij ook al eerder 
vragen gesteld over de 
Woonzorgambities voor ouderen 
in de gemeente Rijswijk en de 
vertaling van deze landelijke 
WOZO targets. We vragen ons nu 
af hoe het daarmee staat 
eigenlijk.  2. Als je kijkt naar de 
meest actuele doelstellingen van 
de verschillende soorten 
nieuwbouw voor senioren, met 

Larissa Bentvelzen Vragen zijn schriftelijk 
beantwoord. 
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en zonder beperking, voor 
Rijswijk, wat dat eigenlijk is op 
basis van die WOZO?  3. En als 
we kijken naar de subsidie en de 
stimuleringsregeling in het kader 
van de WOZO, of we daar ook 
gelden uit beschikbaar hebben 
gesteld vanuit de overheid?  4. 
Afgelopen september ‘23 is de 
Stimuleringsregeling 
Zorggeschikte Woningen van 
start gegaan in de gemeente 
Rijswijk. Hoe staat het hiermee? 

525 Toesturen van het 
rapport van Stijlvol 
Ouderen 

Forum Samenleving 13-
02-2024 13. RIB 23-116 
Update 
uitvoeringsprogramma 
Woonzorgvisie 

Wethouder zegt toe het rapport 
van Stijlvol Ouderen met de raad 
te delen. 

Larissa Bentvelzen Rapport stijlvol ouderen is 
een PPT en is verzonden. 

520 RIB's over 
bestemmingsplannen 

Forum Stad 13-02-2024 
11. Blok RIB's over 
bestemmingsplannen (op 
verzoek CDA) 

er volgt een schriftelijk antwoord 
op de vraag of Groen en parken 
zijn meegenomen in de agenda 
Stadsontwikkeling 

Armand van de 
Laar 

De schriftelijke 
beantwoording is verstuurd. 
De toezegging is hiermee 
afgedaan 

509 Ruimte in de avonduren 
voor sportverenigingen 

Forum Samenleving 16-
01-2024 12. 
Raadsvoorstel 
Bouwkundige- en 

Wethouder zegt toe om na te 
gaan of er in de sporthal 's 
avonds ruimte is voor 

Larissa Bentvelzen De verhuur van de sporthal 
van het Stanislascollege valt 
niet onder de 
verantwoordelijkheid van de 
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onderwijskundige 
inrichtingsaanpassingen 
van Stanislas Pro en 
Stanislas Beweegvmbo (RV 
23-103) 

sportverenigingen en de raad 
hierover de informeren. 

gemeente, maar wordt 
geregeld door de school 
zelf. 

514 Vraag n.a.v. RV 
Grondstoffenmanagemen
t over uitkomst 
onderzoek 
Trash&Treasure 

Raadsvergadering 14-12-
2023 25.c. Raadsvoorstel 
Maatregelen 
grondstoffenmanagement 
(afvalbeleid) (RV 23-095) 

wethouder Wit komt in 1e 
kwartaal 2024 terug op 
uitkomsten onderzoek 

Mark Wit Het initiatief behelst dat 
inwoners herbruikbare 
spullen aan de weg zetten. 
Andere Rijswijkers kunnen 
artikelen gratis meenemen 
voor eigen gebruik. Na een 
aantal dagen van deze 
openbare ‘ruilmarkt’ ruimt 
Avalex alles dat overblijft 
weer op. Een interessant 
initiatief waar voor- en 
nadelen aan kleven. 
Voordelen zijn dat er meer 
aan hergebruik en 
bewustwording wordt 
gedaan. Nadelen zijn dat 
overgebleven spullen in een 
keer ongescheiden naar de 
verbrandingsoven, en er 
extra kosten verbonden zijn 
aan dit initiatief. Ook 
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moeten de regelgeving 
aangepast worden op dit 
initiatief. We hebben aan 
Avalex en Wassenaar 
gevraagd om hun 
ervaringen met ons te 
delen. Deelnemende 
inwoners zijn erg 
enthousiast over dit 
initiatief. Wat wel blijkt is 
dat ook spullen worden 
aangeboden die niet 
herbruikbaar zijn en dat de 
openbare ruimte niet echt 
netjes wordt achtergelaten 
nadat de ‘ruilmarkt’ is 
gehouden. Dit initiatief valt 
niet binnen de al afgesloten 
dienstverleningsovereenko
mst en brengt meerkosten 
met zich mee.  Deze 
worden ingeschat op 
minimaal €55.000. In de 
raad van 26 maart is 
aangegeven te bekijken of 
dit idee eventueel 
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meegenomen kan worden in 
de uitwerking van het 
geamendeerde voorstel over 
grof vuil. 

506 Reactie termijn van 
indienen bezwaar op een 
bekeuring 

Forum Samenleving 28-
11-2023 11. 
Raadsvoorstel Verordening 
Parkeerregulering en 
parkeerbelastingen 
Rijswijk (RV 23-084) 

Wethouder zegt toe na te gaan 
wat de exacte reactietermijn van 
een bezwaar op een bekeuring is. 
En de raad hierover te 
informeren. 

Armand van de 
Laar 

De vragen zijn beantwoord 
voorafgaand aan de 
raadsvergadering van 12-
12-2023. De toezegging is 
hiermee afgedaan. 

500 CBS formulieren gebruikt 
door het lokale 
jeugdzorgteam 

Forum Samenleving 05-
09-2023 11. RIB 23-051 
Uitvoeringsplan Regiovisie 
Jeugdhulp Haaglanden 
2023-2024 

Wethouder zegt toe na te gaan of 
de CBS-formulieren ook worden 
gebruikt door het lokale 
jeugdteam. En de raad hierover 
te informeren.   Het betreft 
formulieren die door het CBS zijn 
ontwikkeld en door het 
Nederlands Jeugdinstituut zijn 
doorontwikkeld. Hierbij kun je de 
uitkomsten gestandaardiseerd 
meten en met elkaar bespreken. 

Larissa Bentvelzen Nee, de CBS-formulieren 
worden niet gebruikt door 
ons lokaal jeugdteam. Het 
Servicebureau Jeugdhulp 
Haaglanden is in 2023 
gestart met het project 
Outcome indicatoren en het 
meten ervan om de kwaliteit 
van de jeugdhulp te 
verbeteren. Het CBS-
formulier wordt gebruikt als 
format om deze outcome te 
meten. Het gebeurt op 
regionale schaal met 
aanbieders en het is geen 
lokale aangelegenheid. 
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499 Worden vanwege het 
personeelstekort ook 
andere zorgaanbieders 
benaderd (zoals grote 
thuiszorgorganisaties) 

Forum Samenleving 05-
09-2023 11. RIB 23-051 
Uitvoeringsplan Regiovisie 
Jeugdhulp Haaglanden 
2023-2024 

Wethouder zegt toe na te gaan of 
vanwege het grote 
personeelstekort ook andere 
zorgaanbieders - zoals grote 
thuiszorgorganisaties die 
begeleiding bieden - worden 
benaderd. En de raad hierover te 
informeren. 

Larissa Bentvelzen AFGEDAAN  Veel 
zorginstellingen kampen 
met een tekort aan 
personeel, wat heeft geleid 
tot regionale initiatieven, 
zoals: 1.Het verkennen van 
de mogelijkheid voor 
werkgevers om een soort 
coöperatie op te zetten, 
waardoor zij zelfstandige 
zorgverleners tegen 
kostprijs kunnen inhuren. 
2.Gesprekken tussen 
werkgevers en de HHS om 
een 'zij-instroom' traject op 
te zetten, waardoor 
individuen een 
carrièreswitch kunnen 
maken en waarbij meer 
diversiteit aan 
levenservaring op de 
werkvloer wordt gebracht. 

471 Evaluatie jaarwisseling Forum Samenleving 16-
05-2023 14.c. Vragen RB 
- RIB 23-039 Evaluatie 
Jaarwisseling 2022-2023 

De burgemeester zegt toe een 
juridische check te doen op het 
parkeerbeleid om in beeld te 
krijgen wat mogelijk is met 

Huri Sahin RIB 24 017 
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"afgesloten parkeerautomaten" 
tijdens de jaarwisseling. En de 
raad hierover te informeren. 

458 bewoners betrekken bij 
de uitwerking 

Forum Stad 16-05-2023 
10. Raadsvoorstel 
Hernieuwde analyse 
ontsluiting Hofstede (RV 
23-036) 

De wethouder zegt toe om de 
inrichting van de weg in 
samenspraak met de bewoners te 
doen en daarbij de wensen en 
ambities van de bewoners mee te 
nemen. 

Armand van de 
Laar 

Bewoners zijn betrokken in 
de uitvoeringsfase. Dit 
proces loopt. 

455 Afspraken over de 
Rotterdamse Baan 

Forum Stad 16-05-2023 
9. Raadsvoorstel 
herinrichting 
Geestbrugweg– 
Masterplan Bereikbaarheid 
CID-Binckhorst  (RV 23-
034) 

De wethouder gaat zich hard 
maken om concrete afspraken te 
krijgen met Den Haag en 
Leidschendam-Voorburg over 
beter gebruik van de 
Rotterdamse Baan. 

Armand van de 
Laar 

In de 
bestuursovereenkomst is 
opgenomen dat dit 
onderdeel is van de 
onderzoeken in de 
plannings- en studiefase 
van de MIRT-procedure. 

408 Statushouders in beeld 
brengen om beter te 
kunnen begeleiden 

Forum Samenleving 07-
02-2023 12. RIB 22-090 
Raadsrapportage Sociaal 
Domein en RIB 22 092 
Prognose BUIG resultaat 
2022 

Wethouder zegt toe om 
statushouders mee te nemen, 
zodat er beter gestuurd kan 
worden. Wie gaat er dan aan het 
werk? En hoelang duurt het 
voordat iemand aan het werk is? 
Doel van het in beeld brengen is 
het zorgen voor een betere 
begeleiding. 

Larissa Bentvelzen De statushouders zijn bij 
ons in beeld. Middels de 
pilot 'Statushouders aan het 
werk' die we in juni 2023 
zijn wij gestart hebben we 
een intensievere aanpak 
ontwikkeld om deze groep 
mensen (sneller) richting 
werk te begeleiden. 
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371 Strooizout beschikbaar 
stellen 

Raadsvergadering 20-12-
2022 17. Motie Vreemd 
BVR - Strooizout 
(overgenomen door 
college, ingetrokken door 
indieners) 

Naar aanleiding van de 
(ingetrokken) motie Strooizout 
zegt wethouder Wit toe met 
Avelex in gesprek te gaan om te 
bezien welke middelen mogelijk 
zijn om strooizout beschikbaar te 
stellen voor inwoners. 

Mark Wit Op 28 maart 2023 is de 
Evaluatie 
gladheidsbestrijding 2022 – 
2023 aan de raad gestuurd 
(RIB 23 032). Deze is 
besproken in de raad. In de 
RIB is aangegeven dat bij 
forse gladheid strooizout 
beschikbaar wordt gesteld 
aan scholen 

370 Afspraken voor regionale 
mobiliteitsplannen 

Raadsvergadering 20-12-
2022 15. Motie Vreemd 
CDA VVD Wij. RIjswijk RB - 
Naar een doordachte 
regionale mobiliteitsvisie 

Wethouder Van de Laar zegt toe 
na te denken over afspraken voor 
een perspectief voor regionale 
mobiliteitsplannen. 

Armand van de 
Laar 

Met Den Haag is 
afgesproken dat Rijswijk 
betrokken wordt bij de 
netwerkstrategie van Den 
Haag. De 
mobiliteitswethouders in de 
regio hebben afgesproken 
te starten met een nieuw 
Haaglanden 
mobiliteitsoverleg. 

369 terugkoppeling gesprek 
met HTM 

Raadsvergadering 20-12-
2022 15. Motie Vreemd 
CDA VVD Wij. RIjswijk RB - 
Naar een doordachte 
regionale mobiliteitsvisie 

Wethouder Van de Laar zegt toe 
om een terugkoppeling te geven 
over de gesprekken met de HTM 
van 21 december. Op welke wijze 
denkt hij na. 

Armand van de 
Laar 

Er vinden structureel 
gesprekken met de HTM 
plaats op ambtelijk en 
bestuurlijk niveau. Het 
onderwerp staat bestuurlijk 
op de agenda. De raad zal 
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met een 
raadsinformatiebrief 
geïnformeerd worden over 
het vervoerplan 2025. 

380 Raad periodiek 
informeren over bereikt 
aantal woningen in het 
kader van 
energiearmoede 

Forum Samenleving 06-
12-2022 15. RIB 22-084 
Nadere toelichting aanpak 
bestrijding 
energiearmoede 

Wethouder zegt toe om de raad 
om de drie maanden te 
informeren over hoeveel 
woningen bereikt zijn in het 
komende jaar. 

Mark Wit Ter afdoening van deze 
toezegging onderstaand het 
overzicht van het aantal 
woningen dat in 2023 (en 
tot nu) is bereikt. Het aantal 
woningen dat tot 1 maart 
2024) is bereikt is:  1. 
Energiefixers: 1831 (404 in 
2022, 1239 in 2023 en 188 
(van 1000) in 2024)  2 VvE-
aanpak: 13 VvE’s met 1066 
woningen en 7 kleine VvE’s 
met 100 appartementen elk 
een energieadvies en 
ondersteuning naar 
verbetermaatregelen.  De 
energiefixers hebben direct 
een energiebesparend 
effect bij huishoudens. De 
VvE-aanpak is meer indirect 
en helpt een groot aantal 
appartementen naar 
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grootschaliger isoleren. 
Deze VvE’s zitten nog in de 
planvorming en kennen elk 
een eigen tempo. 

365 Benen-op-tafel-sessie 
parkeerdruk 

Forum Stad 06-12-2022 
10. IB 22 071 PvA 
Participatie NvU Te Werve-
Oost PvdA 

Wethouder van de Laar stelt voor 
om een benen-op-tafel-sessie 
met de raad te houden over de 
parkeerdruk in en om de wijk  Te 
Werve-Oost 

Armand van de 
Laar 

Dit is niet toegezegd. Zie 
het verslag van het Forum 

348 Stand van zaken de 
crisisplannen voor 
Rijswijk 

Raadsvergadering 08-11-
2022 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting (RV 22-017) 

Wethouder Wit zegt toe om te 
bekijken of de crisisplannen voor 
Rijswijk voldoende zijn en in 
hoeverre voor Rijswijk 
aanpassingen nodig zijn. 

Mark Wit Na deze toezegging is op 
een later moment (op 27 
juni 2023) door de 
gemeenteraad het 
beleidsdocument De RAAK 
2023-2030 (Rijswijkse 
Adaptatiestrategie en 
Aanpak voor 
Klimaatverandering) 
vastgesteld. Deze 
beleidsstrategie waarborgt 
de ontwikkeling van 
klimaatcrisisplannen voor 
klimaatgerelateerde 
problemen in Rijswijk. Een 
van de eerste onderwerpen 
is een Lokaal Hitteplan 
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Rijswijk, waarover het 
college van B&W voor het 
zomerreces 2024 uw raad 
zal informeren. 

337 Stand van zaken motie 
Investeren in de 
Rijswijkse Jeugd (d.d. 9-
11-2021) 

Forum Stad en 
Samenleving 06-09-2022 
4. Vaststelling agenda 

Wethouder zegt toe de raad te 
informeren over de stand van 
zaken m.b.t. de motie "Investeren 
in de Rijswijkse Jeugd". Deze 
motie is van 9 november 2021. 

Larissa Bentvelzen Raad is tijdens de 
begrotingsdebat 2023 
geïnformeerd over de stand 
van zaken. 

313 Verkeersveiligheid 
kruising Huis te 
Landelaan/van 
Vredenburchweg 

Raadsvergadering 05-07-
2022 4. Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemmingen 
2021 (RV 22 011) 

De wethouder zegt toe naar de 
verkeersveiligheid van de 
kruising Huis te Landenlaan/Van 
Vredenburchweg te kijken. 

Armand van de 
Laar 

Er is een schouw geweest 
op de locatie samen met de 
heer Geleijnse. Er wordt een 
plan van aanpak uitgewerkt 
voor de inrichting van de 
kruising. 

333 Parkeren mee nemen in 
plan voor 
verkeersafwikkeling Van 
Vredenburchweg. 

Raadsvergadering 21-06-
2022 6. Raadsvoorstel 
Bestemmingsplan 
Hofstede (RV 22-010) 

Wethouder zegt toe parkeren 
mee te nemen in het plan voor de 
verkeersafwikkeling van de Van 
Vredenburchweg. 

Armand van de 
Laar 

Dit wordt meegenomen in 
het ontwerp voor de 
herinrichting. 

298 Grofvuil eigen bijdrage Forum Samenleving 25-
01-2022 16. Vragenuur 

Wethouder Keus zegt aan 
mevrouw Koegler om terug te 
komen op de vragen t.a.v. 
drempel van internetbankieren, 
bezwaar tegen betaling en aantal 
dumpingen. 

Mark Wit Op 26 maart 2024 is het 
Raadsvoorstel betalen voor 
inzamelen grofvuil aan huis 
in de raad vastgesteld (RV 
24-004). De wethouder 
heeft aangegeven het 
proces van de 
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kwijtschelding te bekijken 
en waar mogelijk te 
verbeteren. De toezegging 
van januari 2022 kan 
daarmee vervallen 

177 Reflectiebijeenkomst 
voor eind 2021 

Forum Stad 18-03-2021 
11. Raadsvoorstel Inzake 
Rekenkamer onderzoek 
beheersing en sturing van 
grote projecten in Rijswijk 

De wethouder zegt de PvdA toe 
om voor eind 2021 een 
reflectiebijeenkomst te laten 
plaatsvinden. 

Armand van de 
Laar 

Rondom de vaststelling van 
de GREX 2023 heeft de raad 
gereflecteerd op 
RijswijkBuiten in het Forum, 
in de raadsvergadering en 
tijdens de 
Sionsgaerdebijeenkomst. 
De uitkomsten hiervan 
worden besproken in de 
raad bij de vaststelling van 
de GREX 2024. 

 


